
 

 

 
 
 
 
 
 

 

FRÅGA TILL HÄLSO- & SJUKVÅRDSNÄMNDENS 
ORDFÖRANDE?  
 
Fråga angående ekonomiskt resultat för Hälso- och 
sjukvårdsnämnden  

Hälso- & sjukvårdsnämnden sliter enligt både uppgifter i regionens 
handlingar och media med ett kraftigt underskott i verksamheten.  
 
Min fråga till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande är:  
 
Hur ser nämndens ekonomiska resultat för året ut så här långt?  

 
Kenneth Nilshem (C) 
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